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Centrale databank katten  -  Stand van zaken

Om de overpopulatie van katten aan te pakken, is er in Vlaanderen ondertussen een 
sterilisatieplicht. De controle op deze verplichting is niet altijd even eenvoudig, zeker bij 
particuliere eigenaars. Om de controle efficiënter te maken, wordt er gewerkt aan een 
centrale databank: “Het beheer van de databank voor katten zou toegewezen worden 
aan de kandidaat met de meest gunstige offerte op basis van de beoordelingscriteria die 
bepaald zijn in het bestek.”, aldus de beleidsbrief 2016-2017.

De gunningsprocedure zou afgerond moeten zijn en in het voorjaar van 2017 zou de 
databank effectief in werking moeten zijn, aldus de minister in de commissie 
Dierenwelzijn. Hij hield wel een slag om de arm door te stellen dat “Er samenwerking 
voor nodig is tussen de drie gewesten en dus kan daarop wat speling zitten.”

1. Is de databank ondertussen operationeel? Indien ja, sinds wanneer? Indien niet, 
wanneer is dit gepland?

2. Wanneer en hoe plant de minister een eerste evaluatie van dit systeem?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1244 van 8 mei 2017
van CHRIS JANSSENS

1. De databank kan pas in werking treden nadat de privacycommissie een machtiging 
voor het gebruik van het rijksregisternummer heeft afgeleverd. De aanvraag 
hiervoor werd ingediend.

2. Er zal permanent op toegezien worden dat de concessiehouder zich houdt aan de 
voorwaarden vastgelegd in het bestek.


